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Vragen 

 

In een interview met Bussums Nieuws d.d. 5 januari ’18 geeft de burgemeester aan dat er in Gooise Meren 
geen enkele reden is om op bepaalde plaatsen vuurwerkvrije zones in te stellen. Hij stelt dat het aantal 
klachten over vuurwerk “niet noemenswaardig” is en dat er geen signalen zijn dat inwoners cq. politieke 
partijen hier toe willen over gaan. Goois Democratisch Platform heeft via haar platform recent een eigen 
onderzoekje naar vuurwerkoverlast gedaan, waaruit blijkt dat  60% van de circa 400 deelnemers in meer of 
mindere mate wil dat er iets verandert. Inmiddels neemt ongeveer de helft van de gemeenten in Noord 
Holland wel maatregelen tegen vuurwerkoverlast en ook landelijk is hierin een groeiende trend en een 
steeds groter draagvlak onder inwoners te zin. Wij hebben n.a.v. de uitlatingen in dit interview daarom de 
volgende vragen:  

 

 

Noot bij beantwoording: de vragen zijn in afstemming met de hulpdiensten beantwoord. 

  

1. Hoeveel klachten over vuurwerk zijn er dit jaar geweest, wat was de aard hiervan en hoe verhoudt zich 
dat tot eerdere jaren? Waarom kwalificeert de burgemeester dit als “niet noemenswaardig”? 

 

Antwoord: 

In de periode van 15 november 2017 tot 05 januari 2018 zijn er bij de politie in totaal 32 meldingen 
geregistreerd met betrekking tot vuurwerkoverlast. In dezelfde periode in 2016/2017 waren dit er in totaal 
35 meldingen. 

Overlast is nooit helemaal uit te bannen. Mensen steken nu eenmaal vuurwerk af, dat is van alle tijden. Dat 
geldt ook voor het feit dat anderen daar last van hebben. Het is een utopie om te denken dat je die overlast 
volledig kan uitbannen. Als het aantal klachten in ogenschouw wordt genomen, afgezet ook tegen 
voorgaande jaren, is het totale beeld dat de jaarwisseling relatief rustig is verlopen. 

 

2. Welke materiele schade is er in onze gemeente door vuurwerk ontstaan en wat zijn de financiële 
gevolgen daarvan?  

Hoe vaak hebben de hulpdiensten moeten ingrijpen en voor welk type incidenten was dat?  

Zijn er in onze gemeente gewonden gevallen door vuurwerk?  

 



Antwoord: 

Voor de financiële gevolgen van de materiële schade in de gemeente Gooise Meren kan er alleen een 
indicatie worden gegeven voor wat betreft de schade in de openbare ruimte. De schade bij particulieren is 
niet in beeld te brengen, gezien dit een zaak is tussen de burger en zijn/haar verzekering.  

In Gooise Meren is geconstateerd dat er in  totaal 12 prullenbakken, 10 verkeersborden en 2 lantaarns zijn 
beschadigd door vuurwerk. De totale kosten om dit te herstellen zijn: € 5040,-. Ook zijn er dit jaar 
preventieve maatregelen genomen en op diverse locaties de prullenbakken afgesloten en verwijderd. De 
arbeidskosten voor deze werkzaamheden liggen rond de € 3000,- dit jaar. In vergelijking met voorgaande 
jaren neemt de schade ieder jaar af. Dat is een positieve tendens.  

 

In de periode van 31 december 2017 19.00 uur tot 01 januari 2018 6 uur zijn er bij de politie in totaal 32 
meldingen geregistreerd hiervan waren 2 incidenten betrekking hebben op vuurwerk en 10 incidenten die 
gerelateerd kunnen worden aan andersoortig overlast. (andersoortig overlast  betreffen meldingen van 
openbare dronkenschap, geweld tegen goederen, verstoren openbare orde, geluidshinder, vernieling en 
ruzie/twist). 

Na bevraging van het politie systeem komt één melding naar voren dat in de plaats Naarden een persoon 
gewond is geraakt nadat deze door vuurwerk werd geraakt op het hoofd. 

 

De brandweer is in de periode van 31 december 2017 19.00 tot 01 januari 2018 6 uur voor 9 incidenten 
opgeroepen, dit betroffen 6 meldingen van buitenbrand en 3 meldingen “brand wegvervoer”. In dezelfde 
periode 2016/2017 ging het om 6 buitenbranden en 1 “brand wegvervoer”.  

 

3. Op welke wijze verzamelt het college “signalen” over de wens van inwoners cq. politiek om al dan niet 
over te gaan tot vuurwerkvrije zones? Denkt zij dat het zinvol kan zijn om hier een breed onderzoek 
naar te doen, danwel het maatschappelijk debat te stimuleren door hierin te faciliteren?  

 

Antwoord: 

Het verzamelen van signalen gebeurt middels schriftelijke of mondelinge meldingen/verzoeken van burgers 
aan de gemeente. In 2016 is er op verzoek vanuit de raad gekeken naar vuurwerkvrije zones en een centraal 
te houden vuurwerkshow. Hierin is toentertijd aangegeven dat het doel van het aanwijzen van 
vuurwerkvrije zones is om de algemene overlast van mens en dier te beperken. Tevens is aangegeven dat 
het aanwijzen van vuurwerkvrije zones niet het middel is om kwaadwillend gedrag tegen te gaan.  

 

Als de politiek of de burger hierover in gesprek willen met het college, dan staat het college hiervoor open. 
Dit heeft de burgemeester ook aangegeven in zijn interview in het Bussum Nieuws van 5 januari jl.  


